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Redaktør: Svein Jordahl 

Fødselsdager: Carl 5.2, Ole Jacob 11.2., Stine Marie 12.2., Geir 1.3. 

Program i februar og mars 2024: 

FEBRUAR Mandag 05 februar 
Klubbaften 
3-minutter 

Mandag 12 februar 
Rikets tilstand 
 

Mandag 19 februar 
Gøtakanal v/Tor Erik 
3-minutter 

Mandag 26 februar 
 Vi spiser på «Hytta» 
Quiz og underholdning 

MARS Mandag 04 mars 
Klubbaften 
Egoforedrag Aud 

Mandag 11 mars 
Eldreomsorgen v/Liv 
Siljan 

Mandag 18 mars 
Peisaften 

Mandag 25 mars 
Påskeuken møtefri 

                                              

Kjære rotarianere 

Nå er vi godt i gang med et nytt semester i Rotaryåret, og det kan være nyttig 

og minne hverandre om Distrikt 2290 sine mål for 2023-2024, som ble 

presentert av Guvernøren på Presidentsamlingen i Arendal 12.-13. januar 2024. 

I årets første måned har vi hatt 3 meget interessante foredrag, som har omfattet 

Kriminalomsorg med presentasjon av Froland fengsel, Geologi og geografi i 

Raet nasjonalpark og Sentrumsutvikling i Tvedestrand. 

For å oppnå Rotarys mål og intensjoner vil det være behov for at de ulike 

komiteer og utvalg møtes for å drøfte og utvikle målsetningene og aktivitetene 

på sine områder. Det kan derfor være betimelig å adressere følgende områder. 

MEDLEMSUTVIKLING 

- Øke medlemsmassen i Distrikt 2290 og i de enkelte klubbene 

- Oppnå netto økning på minst 3 medlem i hver klubb 

- Øke andelen kvinner i klubbene 

- Avholde 2 stk. medlems-seminarer gjennom året 

 

BIDRAG TIL FONDET 

- Hver klubb bidrar til fondet med minst 100 dollar 

 

UNGDOMSARBEID / UTVEKSLING 

- Aktiv markedsføring av våre kurser på sosiale medier 

- Minst en kandidat fra hver klubb til RYLA 

 

Lykke til med komitéarbeid og aktiviteter i 2. halvår av 2024. 

Hilsen Olaf Jørg 



 

Rotarymøte 15.01.24 

Første planlagte møte i kjelleren den 08.01.2024 måtte avlyses grunnet snø og kulde.  
Takket være et av våre medlemmer, Joar Mathisen, var inngangsdøra funnet igjen til 

kveldens møte.  

Kveldens møte 

ble noe kjølig da 

inne-

temperaturen 

viste +8 ved 

ankomst. 

Sikringen hadde 

grunnet 

overbelastning 

slått ut. Tross 

dette var alle 

innstilt på å avholde møte og å høre kveldens foredragsholder, Hans Petter Jacobsen med 

tema «Agder Fengsel». 

Presidenten åpnet med å ønske alle et godt nytt år, referere forfall og opplyse om 
fødselsdager i perioden. Tanja fylte 60 år dagen før (14.1.) og det ble klappet for henne. Hun 
hadde forfall. Presidenten vil besøke henne. Presidenten minnet om søknadsfrist for RYLA.  

 

Kveldens foredragsholder var Hans 

Petter Jacobsen. Han er ansatt i Ager 

Fengsel, avd. Froland. Som inspektør 

og har tidligere jobbet i ulike fengsler i 

Sør-Norge. Nå ansvar for 4 avd. 

Froland – Mandal – Evje og Solholmen 

i Kristiansand. Froland fengsel består 

av 2 bygg og et stort uteområde. 

Her er 130 ansatte fordelt med 12 pr. 

innsatt. Lengst soning av innsatte er 15 år. Det er undervisning og det utdannes frisører, 

kokker, mekanikere, tømrere og innen andre fag. Sam Eyde Videregående Skole har skole og 

undervisning i ulike fag og yrker her. Innsatte kan ta fagbrev. De får lønn kr. 115,- pr.dag. og 

et beløp, kr.2.000,- i måneden. De steller sin egen mat og kan handle i butikken, som faktisk 

er en fullverdig dagligvare, 2 dager i uka. Innsatte har besøksmuligheter. Mest digital 

kontakt. Flere organisasjoner innom slik at det er muligheter for samtaler. 

 

Det ble ikke tid til 3 min. i dag. Ny 3 min. ble vunnet av Mads. Møtet avsluttet til vanlig tid. 

Fremmøte 75%   

Egil. 

Rotarymøte 22.01.24  
Fortsatt er det «Full vinter» men i dag er det ikke bare snøen, men også glatta som er årsaken 
at det er stort forfall til dagens møte. Med disse ordene åpnet presidenten møtet samtidig 
med at han kunne ønske kveldens foredragsholder, Ivar J Jahnsen velkommen.  



Presidenten hadde levert blomster til Tanja i anledning hennes 60 års dag. Kveldens 3 
minutter ble avlyst, utsatt da kveldens foredrag «Geologi og Geografi» i tilknytting til 
Raet nok ville kunne ta hele møtetiden.  
Kveldens foredragsholder var Ivar J Jahnsen 
åpnet med å fortelle litt om seg selv og sin 
utdannelse. Han åpnet med ordene «Den sanne 
oppdagelsen består ikke å finne nye landskap, 
men å se med åpne øyne.» Videre «vi lever på en 
dynamisk jordklode, vi driver omkring 2-3 cm 
hvert år». Så Raet. Raet er store morener og 
isrand-avsetninger fra en stans i isens 
tilbaketrekking. Isen var 3 km tykk for 22000 år 
siden. I vår del Grimstad – Arendal 
og Tvedestrand, som ble Raet Nasjonalpark i 
2017 går grensa innenfor Grimstad, gjennom 
Arendal og 2 km ut fra Tvedestrand. 
Marinegrensen i Tvedestrand er 82-86 meter. 
Havnivået stiger 2-3 cm hvert år og vil i år 2100 være 50- 100 cm høyere.  

Raet nasjonalpark ble åpnet i 2017 og har et areal på 607 kvadrat-kilometer.  

Tiden gikk som ventet fort og foredragsholder var svært engasjert og publikum gravde og 
spurte så det ble noe overtid. Men med et interessant foredrag går tiden fort.  

Kveldens vinnerlodd   26.  (3 min.) Aud.                                                 
Fremmøte 65,5%.    
Egil  

 

Møte 29.01.24 
Kveldens møte startet med det vanlige ritualet. Mange forfall i dag. Det er for tiden mye 

sykdom i distriktet.  Ingen hadde heller denne gang møtt i andre klubber. Ingen fødselsdager   

denne uke. Presidenten minnet om guvernørens månedsbrev som var sendt alle. 

Etter denne åpningen var det tid for å ønske kveldens foredragsholder, Anne Karen 

Birkeland, Sektorleder for samfunn og infrastruktur i Tvedestrand Kommune.  

Kveldens tema var Sentrumsutvikling.  Etter å ha vist oss på 

lerretet alle hennes funksjoner i ulike utvalg og komiteer var 

det åpent for spørsmål og kommentarer. En del planer for 

sentrum ble skissert, Det var foreløpig bare planer. Prosjektet 

som nok vil ta størst fokus er etterbruken av den gamle 

barneskolen. Hun så for seg å beholde gamlebygget og 

gymnastikken, rive paviljongen og sette opp småleiligheter 

for salg til en kombinasjon unge og eldre. Bygge 

parkeringshus i 2 etasjer i østre del av tomta. Utvide og 

utbedre havna med nytt serviceanlegg, vaskerom, dusjer og 

toaletter. Lage skikkelige brygger. Ellers er jo kommunale 

veier et evig etterslep. Eller rydde opp i krysset i Rughagen (blekkspruten). 

Frivillighetssentralen vil bli endret. Badeparken overføres til kommunal-teknisk avdeling.  

Utlånesentralen må få nytt sted.  



Bemanningen i kommunen er og har vært en utfordring. Hele 12 ansatte er blitt skiftet ut i 

løpet av 2023.  Så til slutt, Planer er planer, men hva med økonomien?  Det var det da. 

Det fremkom en del planer og forslag fra medlemmene, noe bra andre ugjennomførbare. 

Disse tok hun med seg på veien. 

Presidenten takket for foredraget. Han minnet om påmelding av kandidater til Ryla og at 

klubben må finne et prosjekt som kan gi oss publisitet og penger. Neste møte er klubbaften 

og da må vi diskutere dette nærmere. 

Møtet avsluttet til vanlig tid. Vinnerlodd 44. (3 min. Geir). Fremmøte 70 %               

Egil.  

 

 


